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                                                           ACTA REUNIÓ CONSELL 14 DE MAIG DE 2024 
 
 
 
Assistents presencials: 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Sr. Ricard Hernández Muñoz  
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Sònia Moreno  
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Verónica Domínguez Panadero 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Ricard Molina Latorre 
Societat Catalana de Cardiologia: Dra. Montserrat Vila Perales 
 
Connexió on-line:  
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Juan Carlos Ruiz Rodríguez  
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Alex Romero 
Fernández 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Marc Bausili Ribera 
Societat Catalana de Cardiologia: Dr. Pablo Loma-Osorio  
Societat Catalana de Pediatria: Dr. Lluis Mayol Canals 
Societat Catalana de Pediatria: Dra. Laia Vega Puyal 
 
Excusen assistència:  
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Dr. Francisco Javier Escalada  
 
 
 
La reunió s'inicia a les 16:05 hores 

 
Lectura y aprovació de l’Acta del 16 d’abril de 2024-  Aprovada 

 

 
Pèrdua de dades Aula CCR: En Ricard Hernández dona l’explicació de la pèrdua dels cursos 

GIC i s’adjunta el document que envia Coneix amb la notificació dels aproximadament 60 
cursos.  

Preguntar a coneix si existeix un doble chec per esborrar un curs, per evitar que torni a passar 
ja que també ha costat diner i per altre banda definir qui ha de tenir accés al perfil 

Administrador per cursos. 
 

Coordinadora Escoles (16:30 – 17:25) Sra. Sara Sevilla  

Dona una explicació completa del programa des del 2007 fins l’actualitat i que es un projecte 
que sempre a depès del CCR amb binomi del Departament d’educació. 2015 es signa conveni 

amb el departament d’ensenyament, que actualment s’ha de renovar. 2021 canvi de la 
persona que portava la coordinació Sra. Soto, 2023 segon canvi de la persona que portava el 

programa Sra. Vila, i en juny del 2023 ho agafa la Sra. Sevilla. Presenta organigrama amb 2 
grans blocs CCR i Educació. Hi ha 29 referents docent a 13 serveis territorials. També hi ha 

algun centre concertat i privats dintre del programa. S´han realitzar 2 jornades de treball i 
s’ha creat un grup de recerca SVe que han presentat 2 compuncions en el congrés del l’ERC 

2023 i 3 comunicacions congrés SEMES 2024. 

Ara es troben la problemàtica, que preocupa als membres del programa,  que el Departament 
està contemplant més el programa del CCR com un curs que com un programa, per tant es 

troben que no tenen recolzament des de les  direccions de centres. Hi ha 12 serveis territorials 
que transmeten informació al departament i ella té la impressió que aquesta informació no 

arriba de la forma correcte.  
Acciones formatives donades d’alta a Coneix: Càpsula informativa; dSVe; Seminaris; 

Reciclatge dSVe ( pendent de començar l’any vinent) i Taller revisió i actualització continguts 
didàctics. Explica  els documents de pagament dels professionals. Exposa que hi ha pendent 
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la clàusula de que quedi reflectit la seva figura de coordinació als documents de pagament ( 
aprovant pel antic comitè executiu). 

 
En aula virtual del CCR tenen obert 3 aules:  

• Curs de docent en Suport Vital als Centres Educatius (acreditat en SVB i DEA), la 
pròpia del curs 

• Referents CCR Programa SVe,  serveis per a compartir documentació entre els 

referents i actes, es pot entrar en qualsevol moment 
• Programa Suport Vital als Centres Educatius, continguts didàctics. Actualment s’està 

actualitzant. Aquests té accés els docents que acaben el curs 
• Actualment s’està treballant: Curs SVB Esborrany per les escoles ( Reciclatge dSVe) 

Exposa com han realitzat les Memòries i les preguntes que han passat al departament, 
Memòries anuals del programa. 

S’ha format en la actualitat a 800 centres educatius; 2.600 cursos en dSVe i +/- 300.000 
alumnes formats. 

Entrega document i dona explicacions de dades generals i costos del 2019 al 2024. Queda 

pendent d’enviar la presentació, que conté dades econòmiques, als membres de la junta. 
Explica on està ara el projecte amb la intenció d’arribar a totes les comarques de Catalunya i 

van cap a la consolidació dSVe incorporant territoris pendents , unificar la mateixa formació i 
estructura. Autonomia docent pròpia a tots els territoris, poder realitzar la explotació de les 

dades per a la realització d’estudis d’investigació i  un pla de desenvolupament del programa 
més establert. Les noves necessitats serien la signatura del conveni i més implicació i 

compromís del departament d’educació, contacte amb les direccions dels centres educatius, 
mes Material, abonament a la coordinació i suport als referents i coordinació del programa. 

Se li donen les gracies a la Sra. Sevilla per la gran magnitud del programa i la feina ben feta.  

Se li pregunta pel canvi del Logo.i exposa que passarà el document amb les explicacions de 
la persona que el va dissenyar. 

Passa el seu correu electrònic per a consultes dels membres del consell. 
El Dr. Molina comenta que el CCR hauria de demanar una reunió amb el president de la 

Generalitat.  
La Dra. Montse vila, comenta que s’hauria de vincular amb el Pla director que van venir a 

presentar en reunions passades. 
El projecte de futur és que el programa sigui gestionat directament pels professors i el CCR 

sigui el assessor científic. 

Dra. Laia vega comenta que s’hauria d’implicar a les associacions de famílies que tenen molta 
força en les escoles. 

 
Adhesió del CCR al manifest per la llengua proposat per “Salut-Metges pel Català”. (Ricard  

Molina) agrupa sanitaris i no sanitaris unificar el català a la sanitat constituït com a societat. 
El document se presentat a diverses entitat i que el CCR s’hauria d’adherir.  

En Ricard Hernández, fa la reflexió que potser haurien de ser les 6 societat matrius quin 
donessis la seva aprovació. 

El Dr. Pablo Loma-Osorio , comenta que ell no troba necessari demanar aquest consens a les 

societats i torna a deixar de manifest que els membres han de tenir independència de criteri 
i capacitat executiva, donat que si tinguessin de consensuar tot amb les societat no podrien 

executar res. La resta de societats estan d’acord 
Es vota per acord d’enviar el escrit amb l’Adhesió. 

El Dr. Ricard Molina enviarà l’escrit amb un tex +/-: que la Junta de Representants del Consell 
Català de Ressuscitació (CCR) ha aprovat en la seva reunió ordinària d’avui, 14 de maig, 

l’adhesió del CCR al manifest de l’Associació Metges-Salut pel Català de data 29 d’abril. I ho 
farà arribar a la secretaria. 

    

Representant institucional (17:35 – 18:05) Dr. Jose M. Giraldo  
Exposa les relacions actuals amb el CERCP i ERC, com es va trencar el conveni entre les dues 

entitats a 31 de desembre del 2023 i no té cap representació Europea. 
El CCR continua com a membres del CERCP però no té cap representació als grups de treball, 

per desavinences amb algun membres d’altres societat i per ara s’ha mantingut. Sí està a la 
assemblea. 

Estan reprenent les relacions amb l’ERC, però creu que serà una mica complicat per ara 
aquesta nova signatura de conveni. 
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El CERCP té un congrés anual, aquets any és el  22 i 23 de novembre de 2024, i que envien 

2 invitacions, queda pendent si algú vol anar.  
ERC:  al trencar-se el conveni hem passat a ser Curs Organizer en comptes de Consell 

Nacional i això vol dir que hem perdut molta capacitat d’actuació individual i depenem 
estructuralment de l’ERC directament. A nivell pràctic (secretaria) hem demanat que es 

habilitin i com és tema de programació ens han dit que sí, estem esperant pressupost. Temes 

pendents facultats administratives, certificats de l’ERC penjats directament a Coneix i 
caducitats dels certificats director/instructors automàtics a Coneix. 

Al no ser independents, ara tenint que complir amb que cada 3 anys els instructors han de 
passar el dia de l’Instructor i per això hem tingut que organitzar les sessions amb una mica 

de presa. Tothom ha de tenir 2 cursos cada 3 anys, passar 1 dia de l’instructor cada 3 anys i 
ser avaluat per un director aleatòriament cada 6 anys. 

Si es tornés a signar conveni, dependrà del que es signi des del Consell Nacional. El CCR 
hauria de lluitar per autònoms a nivell de bàsic i lluitar per SVA, però això dependrà de qui 

pacti amb l’ERC. 

L’ERC té el congrés a principis de novembre i s’ha aprofita per a realitzar alguna reunió amb 
el CEO de l’ERC. El CCR ha de fer moviment per a afegir instructors en els diferents grups de 

treball i que representin al CCR. 
Signatura de convenis amb l’ISPC, s’ha esta dissenyant a coneix una manera especial de 

bolcatge de dades substituint les dades personals pel numero d’identificació personal dels 
aspirants i han acceptat que aquests cursos no siguin ERC i seran només CCR amb compliment 

del decret del DEA. Per tant els instructors també estan assabentat i si volen continuar sent 
instructors ERC han de realitzar cursos amb altres entitats. 

Curs GIC que es realitzarà els dies 18 i 19 de juny, s’està organitzant una nova estructura 

per organitzar aquest tipus de cursos. 
S’ha demanat a l’ERC un parell de places de Medical Education, en el moment que ho realitzin. 

 
Curs SAPYRR de la SOCMIC (Ricard Molina) 

Curs dissenyat per membres de la Socmic i adreçat a professionals sanitaris que tècnicament 
han d’utilitzar el NEWS2 i  h ‘estat gestionat amb la beca del 25.000 euros del CCR i està 

penjat a l’aula virtual del CCR. 
El curs es va presentar al mes de març en una sessió conjunta Socmic/CCR 

Es mantindrà una reunió amb el Sr. Xavier Nieves, secretari de la Socmic i en Ricard 

Hernández més secretaria del CCR per a tancar la gestió del curs (gestió curs,  inscripcions, 
facturació).  

S’ha acordat que el curs tindrà un cost de 25 euros per alumnes i estarien repartits en 15 
euros per la Socmic i 10 euros pel CCR.  

Difusió realitzada per les societat científiques.  
Com ningú exposat la seva negativa s’accepta el curs. 

 
Enviament intern (CCR) propostes àrees especifiques de coneixement. (Sonia Moreno) 

S’estableix el dia 20 de maig per a tenir els textos definitius i recolzament per enviar esmenes 

i un google Forms maquetat amb enquesta i també la sol·licitud d’un petit vídeo. Es  deixarà 
fins el 14 de juny. I en 3 setmanes més convocatòries de coordinadors de  relacions 

Institucional i xarxes socials.  
S’enviarà un convocatòria massiva a tots els instructors del CCR. 

 
Els presidents de les societats constituents amb el suport de la Fundació Acadèmia van 

determinar la incorporació de la figura del coordinador general. Aquesta figura està en procés 
de selecció per una empresa especialitzada. Persona professionalitzada i s’ofereix 20 hores i 

remunerada. Aqueta figura estarà integrada dintre del organigrama entre els membres 

representats i els àrees especifiques de coneixement. 
 

Canvi de data junta representants:  a propostes dels dies dijous 13 o dilluns 17 de juny a les 
16:00h. Es determina que finalment sigui el dia 17 a les 16h, data en la que es disposaran ja 

de les propostes dels líders de les diferents àrees específiques de coneixement. 
 

Queda pendent el segon pagament de la Beca del 2023 
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Dra. Montse Vila, exposa que la Societat Catalana de Cardiologia reclama el tancament 
econòmic.  També comenta que hi ha coses que no poden decidir-se per WhatsApp i que 

necessiten pressupostos anuals 
 

Dr. Marc Bausili, exposa que la propera reunió presentarà el tema de la Tresoreria, donat que 
té el tancament dels 4 anys anteriors i que només li resta reunir-se amb el tresorer anterior. 

Precs i preguntes , no es presenten 

 
 

La reunió s'acaba a les 19:30 hores 

 


